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Motto
Když to nechceme dělat, tak to nedělejme.

Program
Jsem studentem kombinované formy navazujícího magisterského oboru Pozemní stavitelství -
Městské inženýrství.
Na obor jsem se zapsal, protože mám zájem o své okolí, chtěl se dozvědět o principech rozvoje
sídel a s tím spojených stavbách veřejné a dopravní infrastruktury a přesah do v současnosti
tolik řešené problematiky energií.

Ve svém programu chci tedy:
● Změnit kombinovanou formu studia, která je vyučována každý pátek od 8 do 19:30 -

zdůrazňuji slovo každý a slovo pátek: tuto skutečnost se na webu fakulty při hledání
oboru nedozvíte; pracující studenti tak musí pro své studium využívat dovolené nebo
utápět náklady obětované příležitosti; chci, aby kombinovaná forma byla vyučována
zejména o víkendech anebo - viz motto;

● Revidovat předměty na oborech: navazující studium má na bakalářské navazovat,
nikoliv ho znovu opakovat; navazující studium má být akademickým titulem, zaměřujícím
se na rešerše, zkušenosti ze zahraničí, diskuzi nad moderními trendy; chci tedy, aby můj
obor (ale nejen ten) prošel revizí, zda tyto myšlenky naplňuje, anebo - viz motto; nebojím
se i říct, že jsem možná jako nestavař neměl projít přijímacími zkouškami;

● Přispět ke kvalitě a věhlasu FAST: nabízím jiný pohled na věc a nadhled - studuji,
protože se chci něco dozvědět a ne protože musím, abych měl titul; chci do AS přinést
zkušenosti z pohledu běžného občana i z pohledu člověka z praxe, a mám zájem na
tom, aby i ostatním studentům, kteří přijdou po mně, se studovalo dobře a byli na FAST
hrdí během studia i po něm; protože jinak opět platí motto…

Něco o mně
Je mi 39 let, jsem ženatý, mám 1 syna, pracuji jako analytik a projektový manažer IT projektů.
Od mládí jsem měl zájem o města a místa, kde žiji, kde pracuji a kde trávím volný čas. Jsem
hrdý ostravský patriot a i když jsem skoro 20 let strávil mimo Ostravu a mimo Česko, vždy jsem
tvrdil, že to je dočasně. A také chci, aby město i akademické prostředí bylo atraktivní v měřítku
českém i evropském.
Jak jsem zmínil výše - nejsem stavař, mám vystudované Informační systémy a technologie na
Vysoké škole ekonomické. Stejně jako jsem se po návratu zpět na rodnou hroudu zapojil do
komunálních záležitostí, ke kterým jsem si chtěl doplnit vzdělání, tak stejně mám zájem na tom,
aby studium, které mi vyplňuje významnou část osobního času, bylo inspirující a podnětné.


